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Sammanträdet hölls vid Östermalms stadsdelsförvaltning, lokal Värtan, mellan kl 

15.00-16.00 

 

§1.  Sammanträdet öppnas 

Ordföranden Agnetha Mbuyamba öppnade sammanträdet och hälsa all och vår nya 

ledamot, Anders Carlsson (Personskadeförbundet, RTP) välkommen, 

presentationsrunda gjordes. 

 

§2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes  

 

§3.  Val av protokolljusterare 

Agnetha Mbuyamba, utsågs tillsammans med Birgitta Rehnby att justera dagens 

protokoll.   

 

§4. Tid för protokolljustering 

Protokollet skickas via mail för justering senast den 9 november och undertecknas 

på kommande möte. 

 

§5. Föregående protokoll 

Protokoll 10-10-07 gicks igenom och lades till handlingarna. 
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§6. Lotsens verksamhet 

Ulrika Gustavsson berättade om den öppna, icke biståndsbedömda verksamheten 

på Lotsen, som från år 2008 drivs genom föreningsbidrag  av RSMH.  

Verksamheten vänder sig till personer med psykiska funktionsnedsättningar. 

Lotsens målsättning är att främja människors återhämtning och öppna vägar till 

arbetsplatsen.   

Ulrika hann även kort berätta om sitt arbete som uppsökare inom Stöd-och 

serviceenheten. 

 

§7. Utgick, 

Tas på kommande möte. 

 

§8.  Stadsdelsförvaltningens pågående ärenden 

Skrivelser har ställts till Swedbank, Trafikkontoret, ”Fältöversten”, Biblioteket och 

Gustav Adolfs församling, om den tidigare genomförda tillgänglighetsvandringen. 

Breven undertecknades av Agnetha Mbuyamba med begäran om återkoppling till 

Anna-Lena Christensson Österberg.  

Aktuell budgetinformation gavs, som redovisar ca en miljon mindre i budget 2011 

än vad som prognostiseras för år 2010. En förändring är att en ny förvaltning 

kommer att finnas från den 1 juli 2011, arbetsmarknadsförvaltningen. Den ska bl a 

ansvara för de fem jobbtorgen, SFI-undervisningen, vuxenutbildning samt 

uppföljningsansvaret för persoser 16-19 år.  

Nytt handikappolitiskt program ska tas fram under 2011. 

./. Tidigare efterfrågade brukarenkät som rådet önskar ta del av bifogas detta 

protokoll.  

Kommunen deltar alltid vid vårdplanering som Sll kallar till. Ibland händer dock 

att kallelsen kommer sent och det kan bli svårt att få tider att passa alla.  

Frågor som besvarades från balanslistan. 

 

§9. Inget speciellt att rapportera 

 

§ 10. 

Enheten planerar för och hoppas att det kommer att vara möjligt att utöka med en 

biståndshandläggare på funktionssidan då ärendeantalet ständigt ökar. För att en 

insats ska kunna beviljas måste alltid en diagnos vara fastställd. Om det uppstår 

svårigheter med detta så kan Lotsen vara en bra verksamhet för motivering.  

 

§11. 

Besvarades under punkt 8. 

 

§12. 

Ingen hade något att erinra. 

§13. 

Dagens möte avslutades kl 16.00 och kommande möte äger rum den 20 november.  


